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Waarde Lions, 

 

Dankjewel Geert voor je rol in het afgelopen jaar. Genoeg gelachen. ‘Wen die 

Chemie Stimmt, volgt humor auch’. Er is veel beweging geweest. Met plezier 

neem ik het voorzittersstokje van je over en wat mij betreft gaan we voort op 

de ingeslagen weg. Het programma 2023-2024 zal, met dank aan Kees, 

binnenkort op de website staan. Daarover zo meer. 

Voor ik het vergeet: speciaal welkom aan de partners en aan Johan Godshalk. 

3 mei jl. mocht ik mij aan jullie ‘voorstellen’ en heb ik jullie een kort kijkje in 

mijn persoonlijke leven kunnen geven. Werd ook wel een beetje tijd! Dank voor 

de ruimte Geert!  

Een leven lang leren daar geloof ik in en in deze rol is dat zeker van toepassing. 

Iets brengen aan kennis en ervaring kunnen jullie eveneens van mij verwachten. 

Het maakt zeker onderdeel uit van het thema ’ZORG’ als rode draad in het 

programma.  

Een van de eerste onderdelen in de verpleegkunde opleiding (ik was 17 toen ik 

startte in het Slingeland Ziekenhuis) is het ontwikkelen van een visie op zorg. 

Een van mijn voorbeelden is  Drs. Bien van den Brink-Tjebbes (zij is overleden in 

2014, 90 jaar) die mij een verpleegkundig model leerde waarin eigen 

verantwoordelijkheid en een holistische mensvisie centraal staan. Alleen die 

zorg leveren/overnemen die nodig is en zelfzorg stimuleren waarbij de mens 

een psycho-somatische eenheid is. Nog steeds vormt dit een fundament in mij 

handelen. (side info: op dit moment ben ik erg bezig met Socratische vormen 

van luisteren/vragenstellen geïnspireerd door het boek Socrates op Sneakers). 

Deze fundamentele visie is drager van het thema. 

Zien. 

Onbaatzuchtig. 

Relevant. 

Gezamenlijk 

 

Jullie welbekend dat mij professionele leven zich al een aantal jaren in de 

oogjes zorg afspeelt. ZIEN is wat je noemt dus een inkoppertje. Elkaar als 



individu blijven zien en zien wat de noden zijn van elkaar en de noden waar wij 

als service club jegens anderen voor staan. Aandacht voor hoe jullie de 

doorontwikkeling van onze club zien is een voortzetting van hetgeen afgelopen 

jaar is uitgewerkt. Luisteren naar wensen en ideeën van elkaar en dit stimuleren 

is wat jullie van mij kunnen verwachten. Kennis in het programma in de vorm 

van een bezoek aan lenzen fabrikant en een spreker die werkzaam is in 

revalidatie/visuele hulpmiddelen bij slechtzienden. 

ONBAATZUCHTIG ons blijven inzetten voor de projecten en programma’s die 

wij realiseren. We hebben al een paar mooie vaste programma’s. De Pitch 

Night, Wijnactie, City Curling, Vakantie Tas. Een paar acties van stichting present 

hebben we reeds ondersteund. Een compliment aan de karrentrekkers van de 

genoemde programma’s en de inbrengers van de goede doelen. Vanuit deze 

kerngedachte zal ik samen met het bestuur jullie allen blijven bevragen over 

ideeën en suggesties.  

RELEVANT zijn en blijven als club en met elkaar het plezier houden in elkaar 

ontmoeten, kennis delen, onszelf ook weer niet al te serieus nemen (er moet 

dus ook genoeg gelachen worden) zorgt ervoor dat je een avond of actie 

gewoon niet wilt missen. Zorgvuldigheid in afmelding indien je er een keer niet 

kunt zijn vind ik vanzelfsprekend. Afgelopen jaar hebben we een actief beleid 

gevoerd om met leden in gesprek te gaan die we minder hebben gezien. Ik 

geloof erin dat wanneer je de relevantie zelf ziet en je kan bijdragen bij wat jij 

leuk vindt om te doen dan is je aanwezigheid en bijdrage vanzelfsprekend. 

Samen bepalen we het resultaat van de club. 

GEZAMENLIJK: daar waar het relevant en fijn is verder samenwerking zoeken 

met partijen in Doetinchem en directe omgeving. Het al genoemde voorbeeld 

van Vakantie tas is er een voorbeeld van. Daar waar we samen van grotere 

impact kunnen zijn moeten we dat niet laten liggen. Een ander voorbeeld: een 

verkennend gesprek met Stichting Present is gepland. 

Om verder iets te duiden over het programma van komend jaar: 

Peet Rothuis (vice-vice president) zal toetreden tot het bestuur. Maarten treedt 

terug uit het bestuur. Bart heeft aangegeven het secretariaat dit jaar voort te 

zetten en Kees de verzorging van de website en de rol van penningmeester. 

Sander heeft de rol van vice president en Geert natuurlijk als past president 

maakt het bestuur van 2023-2024 compleet. 



In mijn levensverhaal heb ik jullie verteld dat ik vroeger graag boswachter wilde 

worden. In het voorjaar van 2024 worden jullie in de gelegenheid gesteld een 

echte te ontmoeten. Ook plannen we nog een uitje waarin water en natuur 

centraal staan. 

Ik heb er zin in en ben gemotiveerd. Jullie ook? 

Hebben jullie nog aanvullingen en of vragen: laat graag laagdrempelig weten. 

Persoonlijk gesprek, WhatsApp, bellen, mailen. In die volgorde van voorkeur 

kan t allemaal. 

Groet! 

 

Jarno 

 

 

 


